
 
Zápisnica zo zasadnutia Výboru RZ pri Gymnáziu Jozefa Lettricha 

 
v Martine 

 
                   konaného dňa 19.10.2020 o 16.00 hod – zasadnutie sa uskutočnilo online 
 
 
počet prítomných členov:      13 
 
počet neprítomných členov:    3 
 
z toho ospravedlnení:              3 
 
 

 

Výbor RZ bol 13 prítomnými členmi uznášania schopný. 
 

 

hostia: PaedDr. Eva Kuková 
 

 

Program: 
 
1. Otvorenie a informácie predsedu RZ 
 
 
2. Informácie riaditeľky školy 

 

3. Diskusia 

 

4. Záver 
 
 

 

Rokovanie: 
 
K bodu č.1: Otvorenie a informácie predsedu RZ 
 
Na úvod zasadnutia predseda RZ privítal všetkých prítomných členov aj nových členov za 

triedu I.A p. Pavla Morica a za triedu I.B p. Zuzanu Slabejovú. Zároveň navrhol, aby sa 

členský príspevok v hodnote 30,- EUR posielal na účet rodičovského združenia, nakoľko 

žiaci školy sa vyučujú dištančnou formou. 

Navrhol shválenie rozpočtu za školský rok 2019 /2020 a na školský rok 2020/2021. 

 

 

K bodu č.2: Informácie riaditeľky školy 

 

1) Predstavenie sa a informácia o poverení a o voľbách do rady školy  

2) Poďakovanie za spoluprácu s RZ 

3) Informácia o zmenách v pedagogickej oblasti:  

- karanténa: príma až kvinta: 2.10. – 9.10.2020 (+ pol VII.B, VIII.B) 

- ďalšia karanténa: príma – kvarta od 13.10 - 23.10.2020, kvinty až oktávy majú 

nariadené dištančné vzdelávanie (do odvolania) 



- máme niekoľko verzií rozvrhu, dištančne sme upravili nulté a siedme hodiny, 

nezaradili sme TSV a výchovy 

4) Informácia o zmenách v učiteľskom zbore – personálna oblasť: 

- Do dôchodku 6 ľudí 

- Nové vedenie školy + hospodárka 

- Noví pedagogickí zamestnanci – 6 kolegov 

5) Informácia o materiálno-technickej oblasti: 

- Súkromná jazyková škola ukončila svoju činnosť – vznikla učebňa matematiky 

- Pobočka Turčianskej knižnice v škole končí – prestavila kroky na jej záchranu 

- Množstvo finančných prostriedkov na dezinfekciu a štíty a rúška pre 

zamestnancov 

- Už sme dostali finančné prostriedky z MŠ – odteraz budeme faktúry za mydlo 

a utierky na ruky v žiackych toaletách platiť z rozpočtu  

- Zakúpili sme vyradený nábytok za zostatkové ceny z firiem (zabezpečil p. Libo) – 

časť do kabinetov, časť do učební – učebňa matematiky a MMU, izolačná 

miestnosť 

- Z projektu G13, do ktorého sme zapojení, sme získali notebooky, tablety 

a dataprojektory – do JU, dataprojektory do tried na hornú chodbu 

6) Požiadala o spoluprácu – finančné prostriedky na predmetové komisie 

7) Požiadala o zakúpenie zámkov a kľúčov – získali sme šatňové skrinky pre starších 

žiakov zadarmo, len sú bez kľúčov 

K bodu č. 3: Diskusia 

 

- p. Murgaš, navrhol, že vyzbierané príspevky, ktoré prídu na účet rodičovského združenia, si  

  zaeviduje aj triedny učiteľ 

 

- p. Jakubec sa informoval, ako sa budú konať maturity a akou formou budú hodnotení žiaci  

 

- p. Človiečiková, ekonómka RZ, pripomenula, aby sa k posielaným príspevkom na účet   

  písalo meno a trieda daného žiaka 

 

K bodu č.4: Záver 

 
Predseda RZ ukončil rokovanie a poďakoval prítomným za účasť. 
 
 
 
 

 

Zapísala: Marta Zifčáková, tajomník 

 


